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Pred skupščino Abanke
Vipa minuli teden so viri
blizu vrha večinsko državne
Zavarovalnice Triglav neu-
radno sporočali: »Triglav
ima tretjino banke. Hočemo
tudi toliko moči, zato bomo
vztrajali s tretjino nadzor-
nikov.« Zakaj se je pred
skupščino zgodil preobrat
in je Triglav za nadzornika
podprl poslovnega sveto-
valca Andraža Gruma - ne
pa vztrajal pri svojem članu
uprave Igorju Stebernaku?

Da ne bo pomote - jasno je,
da morajo nadzorniki formalno
ščititi interese družbe, s tem pa
tudi vseh delničarjev. Pa vendar
lastniki radi neformalnomerijo
svoje moči po tem, koliko pred-
stavnikov imajo v nadzornem
svetu. Inpred skupščino sta bila
v sedemčlanskem nadzornem
svetu (NS) Abanke dva pred-
stavnika Save; šef Janez Boho-
rič, ki predseduje NS, in Miha
Dolinar, k Savi pa neformalno
sodita še Simon Zdolšek (Zvon
Ena Holding) in Uroš Rožič (T-
2). Neposredno iz Triglava pa je
v NS sedel član uprave Vladi-
mir Mišo Čeplak. Na skupščini
je bil v NS na predlog Triglava
potrjen še pooblaščenec uprave
Triglava Blaž Brodnjak, ne pa
tudi drug predlagani triglavovec

Stebernak - celo Tnglavje nato
podprl izvolitev samostojnega
poslovnega svetovalca Gruma, ki
je bil v izvolitev kot Stebernakov
»protikandidat« predlagan na
skupščini.
Kompromis?

Je bil torej Andraž Grum
kompromisni predlog med še-
foma Save Janezom Bohoričem
in Triglava MatjažemRakovcem?
Je Rakovec ravnal skladno z že-
ljami Save ali »svoje« večinske
lastnice države - po naših infor-
macijah se Rakovec in prvi nad-
zornik Triglava Borut Jamnik, šef
Kada, o Grumovem imenovanju
nista uskladila (čeprav se jima
formalno seveda ni treba). Bodo
zdaj nadzorniki in uprava Tri-
glava pri tem, ali naj prodajo ali
dokupijo Abanko ali pa jo skupaj

s Savo povežejo z Gorenjsko ban-
ko, usklajeni? Naši neuradni viri
trdijo, da se Rakovec bolj nagibak
Triglavoviprodaji Abanke.

Andraž Grum trdi, da ni od
nikogar, da se je srečeval z Bo-
horičem - a ne v zvezi z Aban-
ko - in daje močan zagovornik
povezave Abanke z Gorenjsko
banko. Naši viri Gruma pove-
zujejo tudi z Rakovcem. Slo naj
bi še »za staro navezo iz časov,
koje bil Rakovec podrejen Miru
Ukmarj u, ki je vodil lj ubij ansko
območno enoto na Triglavu«.
Ukmarj a, Grum poznanstvo z
njim zanika, nekateri povezujejo
z Borutom Kuharičem, nekdaj

je sedel v upravi Triglava DZU,
zdaj je šef Vipe Holdinga,kjer pa
je še pred kratkim delal Grum.

Na Savi, ki ostaja glavna
promotorka združitve Abanke
z Gorenjsko banko, usklajeva-
nje s Triglavom (Rakovcem)
zanikajo. Pravijo le, da so v
sedemčlanskem NS Abanke že
sedeli trije člani, izvoljeni na
Triglavov predlog; ob Ceplaku
še Slaven Mičkovič s finančnega
ministrstva ter Branko Pavlin z
Dnevnika. Zato se jim zahteva
Triglava po dveh dodatnih čla-
nih (Brodnjaku in Stebernaku)
ni zdela upravičena:»Bolj smi-
selno se nam je zdelo podpreti
kandidaturo Gruma kot pred-
stavnika malih delničarjev,kot
seje sam predstavil.«

O Grumovem imenovanju in
načrtih z Abanko smo vpraša-
li tudi na Triglav, kjer pravijo,
da »pomembnejše podatke o
poslovanju objavljamo prek
javno opredeljenega sistema
poročanja«.

In kaj pravi prvi nadzornik
Triglava Borut Jamnik? »Nad-
zorni svet je na eni od minulih sej
upravi svetoval, naj se aktivneje
ukvarja z naložbo v Abanko Vi-
pa v kontekstu nj enega vpliva na
kapitalskoustreznost zavaroval-
nice, pa tudi v kontekstu sinergij
pri finančnem posredovanju.«
Več ni želel povedati. •



► Je izvolitev Andraža Gruma za nadzornika Abanke del skupnega načrta šefov Triglava Matjaža Rakovca
(zgoraj) in Save Janeza Bohoriča (spodaj)?


